



Datum 2019-02-12
Dagordning Styrelsemöte nr. 18

1. Mötet öppnas

Fredrik Skeppstedt förklarar mötet öppnat 12:12

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Anton Olsson. Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Andreas Johansson. Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson, Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming, Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Inga

7. Mötet behöriga utlysande

Mötet är behörigt utlyst

8. Godkännande av dagordningen

Dagordning godkänd

9. Föregående mötesprotokoll

Arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor

a. Medlemssystem N-sektionen

b. Vera Event 3/8

11. Lägesrapport

Anton: Det är kanon! SKa börja se över brallor och märken nästa vecka så att det kommer i tid.

Otto: Gör ingenting, det går bra.

Viktor: Vi hade pub i torsdags, det gick bra. Blev 3 middagar över som Viktor fick betala, kan styrelsen betala det övriga? Fredrik löser det ihop med Viktor!

Madde: Mässan som madde pratade om förra gången är torsdag den 7:e mars, har inte fått några tider ännu. Vill vi ställa upp?

Joel: Haft massor av överlåtningsmöten. Det går bra, ska äska nästa vecka.

Emelie: Det rullar på, inget speciellt idag.

12. Ordförande informerar

b. Äskningar år 2019

Godkända äskningar,

- 2 surfplattor får köpas in för 5000:-. För att kunna visa lite digitala ritningar och annat.

- Mässbord

- Någon form av alumniregister

c. Andreas förslag på stadgaändring

Kan vi få bort papper? Nej.

d. Extrainsatt styrelsemöte

Anton och Viktor ställer upp som justeringsmän och rösträknare.

e. Gyckel vårsittning

JÄ vi gör 2 gyckel! Viktor bokar gyckelmöte. Andreas bokar sal. Ta gärna med idéer till mötet. Måndag klockan 12 kör vi!

f. SAFT

Preliminärbokar 18:e maj. Platsförslag är Lejongropen, Viktor fixar tillstånd. Vi ska undersöka möjligheter att bjuda på Fulvin och fulöl. De inbjudna är invalda och aktiva i sektionen. Vi har en budget på 10 000:-. Vi ser över möjligheter att bjuda på Hamburgare. Tävlingskomité måste utses! Joel, Robin och ~~Emelie~~ blir tävlingskomité.

17. Övriga frågor

Inga övriga frågor

18. Nästa möte

Tisdag 19/2-18 12:15

19. Att göra till nästa möte

Spåna gyckel

Tänka ihop något bra att beskriva sin post

Kolla bollar med Naffi

Robin och Fredrik bokar in möte med Almroth

Bjud in valberedningen till nästa möte

Fredrik förklarar mötet avslutat 12:58

OR-N

~~ORM~~-möte i torsdags. De håler på med LADOK och fler funktioner kommer första mars. Det går bra!

Trappan var med på mötet och har väldigt få arbetande så om man är sugen är det ok att jobba extra där! Hör av dig till Fredrik vid intresse!

13. Studienämndsordförande informerar

Har varit på SNORDF-möte och MD möte. Sitter med kursutvärderingarna och väntar på kommentarer från lärare, sen är allt klart! Jobbar med Gyllene Moroten och kommer ha den öppen ett tag. Söker elever som vill göra en intervju med 3-5 personer inför gyllene moroten. Sitter med uppföljningsmöte med UA och ett möte PPG-gruppen.

14. Näringslivsansvarig informerar

Inget nytt

15. Uppföljning att göra från förra mötet

a. Almroth

Vill få till ett möte med oss i nästa vecka om möjlighet finns. De vill prata om vad vi ska få ut av dem och vad de ska få ut av oss. Fredrik och Robin löser det.

c. Spökbollsturnering 19

Har inte hunnit prata med NAFFI. Måste bestämma ett datum, kostar max 120kr/timme.

16. Diskussionspunkter

a. Söket styrels-N 2019/2020

Posta på Facebook och Instagram för att promota. Annordna en pluggstuga, pratar med Peter Holgersson och Oskar om de vill vara med som mentorer. Förslag v.11 Börja promota oss den 20:e feb

Fredrik Skeppstedt

Ordförande, Fredrik Skeppstedt

Anton Olsson

Justerare, Anton Olsson

Andreas Johansson

Sekreterare, Andreas Johansson

